
LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 

VALDES SĒDES PROTOKOLS 

 

2016. gada 27.aprīlī         Nr. 4 

Plkst. 17:30 

Deglava iela 55b, Rīga 

 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi: G.Zālītis, A.Lūsis, I.Pujāts, G.Peders, L.Beļikova, J.Upenieks  

Nav ieradušies: E.Golts, A.Smočs, J.Karavaičiks, G.Palameiks, V.Bonders 

Pieaicināts: D.Miļkevičs 

Sēdi vada: G.Zālītis 

Protokolē: I.Klindžāne 

Sēdi atklāj: 17:30 

 

Darba kārtība 

1. 22.03.2016. valdes sēdes protokola apstiprināšana 

2. Atskaites par ziemas sezonu: 

2.1. Latvijā sarīkotās ziemas sezonas sacensības 

2.2. Latvijas izlases ziemas sezonas sacensības 

2.3. LVS 2016.gada Ieņēmumu-izdevumu plāns/ izpilde  

2.4. Publicitātes atskaite 

3. Baltijas valstu sacensības mešanas disciplīnās (Alita, LTU, 14.05.2016.) 

4. EA Young Leaders Forum (Amsterdama, NED, 05.-10.07.2016.) 

5. Izlases sportistu formas 2017.gadam 

6. Dažādi 

 

1. 22.03.2016. valdes sēdes protokols 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt 22.03.2016. valdes sēdes protokolu. 

 

2. Atskaites par ziemas sezonu: 

2.1. Latvijā sarīkotās ziemas sezonas sacensības 

G.Zālītis informē, ka visas sacensības ziemas sezonā ir notikušas, tomēr jāpalielina darbinieku kapacitāte. Jaunums LVS kausa posmā 

bija atklāšanas šovs. 

I.Pujāts uzskata, ka šāda veida priekšnesumi ir nepieciešami, jo tas uz mirkli vieno visus klātesošos un pievērš uzmanību. Katras 

sacensības atcerēsies pēc priekšnesumiem.  I.Pujāts ierosina lielāku nozīmi piešķirt reģionālajām atlases sacensībām, lai piedalītos pēc 

iespējas vairāk sportistu; kā arī tad vecākiem būs lielāka iespēja apmeklēt savu bērnu sacensības. 

G.Zālītis uzskata, ka pirms Kalendārās konferences jāpieņem lēmums par licenču maksu U16 grupai, piemēram 5 EUR apmērā, kas 

palīdzēs nofinansēt atlases sacensības. 

A.Lūsis ierosina lēmumu pieņemt līdz augustam, lai pašvaldības šos izdevumus var ielikt nākamā gada budžetā. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Līdz augustam lemt par U16 grupas licenču maksas ieviešanu. 

 

2.2. Latvijas izlases ziemas sezonas sacensības 
D.Miļkevičs informē par visiem izlases startiem ziemas sezonā. 

G.Zālītis informē par U20 mačsacīksti Minskā.  

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

2.3. LVS 2016.gada Ieņēmumu-izdevumu plāns/ izpilde  

G.Zālītis informē par Ieņēmumu-izdevumu plāna izpildi ziemas sezonā, ir vairākas pozīcijas, kur līdzekļi ir ietaupīti. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

2.4. Publicitātes atskaite 

G.Zālītis informē par I.Bļusinas sagatavoto publicitātes atskaiti, informē par izdotajām grāmatām, semināriem, izejošo dokumentu 

saturu. 

L.Beļikova izsaka pateicību I.Klindžānei un I.Bļusinai par sadarbību un darbu, ko viņas dara ātri un atbildīgi. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

3. Baltijas valstu sacensības mešanas disciplīnās (Alita, LTU, 14.05.2016.) 

D.Miļkevičs informē, ka šogad Baltijas valstu sacensības mešanas disciplīnās notiks Alitā, Lietuvā, kas ir gandrīz 400 km tālu. Jālemj, 

vai sūtīsim komandu uz šīm sacensībām. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Sūtīt komandu uz Baltijas valstu sacensībām mešanas disciplīnās. 

 

 



4. EA Young Leaders Forum (Amsterdama, NED, 05.-10.07.2016.) 
G.Zālītis informē, ka Eiropas čempionāta ietvaros notiks Jauno līderu forums, kurā var piedalīties 18-26 gadus vecs pretendents. Mēs 

izvirzām Kuldīgas tiesneses Kristas Štrausas kandidatūru. 

I.Pujāts iebilst pret viņas apstiprināšanu. Ierosina piedāvāt visiem juridiskajiem biedriem iespēju iesūtīt savus kandidātus. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Izsūtīt informāciju juridiskajiem biedriem par semināru ar iespēju ieteikt savu kandidātu. Pieteikšanās termiņš 

29.04. plkst. 12:00. 

 

5. Izlases sportistu formas 2017.gadam 
G.Zālītis informē, ka Nike un Joma ir iesniegusi savus piedāvājumus sadarbībai turpmākajiem 2 gadiem. Olimpiādes starta un 

iesildīšanās formas varam izvēlēties. Nike būs visaugstākā kategorija, Jomai ir personificētas formas. 

D.Miļkevičs ierosina pirms formas izsniegšanas dot sportistiem parakstīt līgumus, ka formu drīkst vilkt tikai uz izlases sacensībām kā 

starta formu. 

Balsojums: par – 5, pret – 2, atturas – 0. 

NOLEMJ: Sadarbību par starta formām no 2017.gada sākt ar Nike. 

Izsniedzot formu, slēgt līgumu ar sportistu par sporta formas lietošanu tikai Latvijas izlases sacensībās, pārstāvot valsti. 

Noteikumu neievērošanas gadījumā sods: jāapmaksā pilna formas vērtība. 

 

6. Dažādi 

6.1. EAA CEO konference 

G.Zālītis informē, ka aprīļa sākumā Minskā norisinājās CEO konference, kurā tika spriests par to, ka vieglatlētikā nepieciešamas 

pārmaiņas, vajag mainīties, tomēr precīzi virzieni netika noteikti. Zināms, ka mainīsies sacensību kalendārs, Eiropas komandu 

čempionāts notiks 1 reizi 2 gados. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

6.2. LOK Ģenerālā asambleja 

G.Zālītis informē, ka 2015.gada pārskats tika apstiprināts bez iespējas iepazīties ar dokumentiem. Tika pieņemts jaunais budžets. 

Olimpiskajā gadā vairāk naudas piešķīra ziemas, nevis vasaras sporta federācijām. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0.  

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 19:30 

Valdes sēdes vadītājs        G.Zālītis 

Protokoliste        I.Klindžāne 


